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 ترجمة الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العربي

 
 

 للاتحاد البرلماني الدولي 140الـالجمعية العامة 
 2019نيسان/أبريل  10 – 6 ،الدوحة )قطر(

 
 

 140الـ العامة الجمعية أعمال جدول
 
 

 140الـالعامة  لجمعيةل الرئيس ونواب الرئيسانتخاب  .1
 

 العامة الجمعية أعمال جدول في ارئط بند إدراج طلبات في النظر .2
 

 البرلمانات كمنابر لتعزيز التعليم من أجل السلام، والأمن، وسيادة القانونموضوع حول  عامةالناقشة الم .3
 

  الإنسان حقوق وانتهاك السلام لتقويض كوسيلة  المرتزقة استخدام قبول جواز عدم .4
 (اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين)

 بالمساواة يتعلق فيما وخاصة المستدامة، التنمية أهداف تحقيق في والاستثمار والحرة العادلة التجارة دور .5
 والابتكار والصناعة المستدامة التحتية والبنية الاقتصادية،

 (والتجارة والتمويل المستدامة للتنميةاللجنة الدائمة ) 
 

 تقارير اللجان الدائمة .6
 

 المسوووووووتدامة للتنمية الدائمةوللجنة الدوليين  والأمن للسووووووولم الدائمة للجنة الموضووووووووعة دو البن على الموافقة .7
 المقررين وتعيين الدولي البرلماني لاتحادل 142الوالعامة  معيةالج فيوالتجارة  والتمويل

 

 وقواعده الدولي البرلماني للاتحاد الأساسي النظام على تعديلات .8
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Agenda of the 140
th

 Assembly 

 
 
 
1. Election of the President and Vice-Presidents of the 140

th
 Assembly 

 

2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the Assembly 
agenda 

 

3. General Debate on the theme Parliaments as platforms to enhance education for 
peace, security and the rule of law  

 

4. Non-admissibility of using mercenaries as a means of undermining peace and 
violating human rights 
(Standing Committee on Peace and International Security) 

 

5. The role of fair and free trade and investment in achieving the SDGs, especially 
regarding economic equality, sustainable infrastructure, industrialization and 
innovation 
(Standing Committee on Sustainable Development, Finance and Trade) 

 

6. Reports of the Standing Committees 
 

7. Approval of the subject items for the Standing Committee on Peace and 
International Security and for the Standing Committee on Sustainable 
Development, Finance and Trade at the 142

nd
 IPU Assembly and appointment of 

the Rapporteurs 
 

8. Amendments to the IPU Statutes and Rules 
 


